



REFERAT MØTE

5. april 2024, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

35 V2024 Godkjenning av innkalling V

Godkjennes med tommel opp.

36 V2024 Valg av ordstyrer og referent V

Rebecca som ordstyrer og Rachel som referent godkjennes med tommel opp.

37 V2024 Godkjenning av referat V

Godkjennes med tommel opp.

38 V2024 Orienteringer O

Leder (Rebecca):

- MENA har kontaktet oss for de vil opprette et nytt MAT1110 emne siden matematisk skal gjøre endringer og mat1100 er ikke bra nok for ELITE- og MENA-studenter (mange stryker per nå). Studenter på fysisk institutt er ikke godt nok kvalifisert til FYS1120 eller MAT1120 slik som det er nå. MENA arrangerer Død over MAT1110"og det bestemmes at SEF kan representere saken bedre så den sendes videre til dem.

- Møte med studieadministrasjonen og UU: Det planlegges rundt en felles arrangementsside for studentforeninger og fagutvalg. Siden er allerede opprettet. Tanken er at hver forening sender arrangementsbeskrivelse til fagutvalget, og IT-sjef legger ut beskrivelsen på nettsiden. Det kommer mer info om dette senere.
- MENA har byttet navn til FENT, med en ny beskrivelse av studiet for å gjøre det mer attraktivt. Fysisk institutt vil gjøre det samme for ELITE, NUKTEK og FA. Det er foreslått å arrangere noe liknende realmorro for studentene for å lage promoteringsvideoer til våre studier. Videoene kan være typ. "a day in my life" video. Denne skal sendes til en jury og man kan vinne fine premier under filmvisningsarrangementet som vil holdes. Disse videoene ønskes klare til høsten. Ledergruppen diskuterer økonomi rundt premie.
- Instagram-kontoer beholdes på instituttnivå

Hyttetursjef (Max): Alt er klart, maten kjøpes etter møtet i dag.

Styremedlem (Helena): Oppvasken på roterommet er ikke tatt i ferien. Blir diskutert hva som bør gjøres i feriene? Bestemmes at ingenting gjøres, ferie er ferie.

IT-sjef (Rachel): Har deltatt på karrieredagsmøte hvor det ble bestemt at bedriftene skal kontaktes før starten av mai og leder i komiteen skal snakke med EA i god tid før dette.

Integreringsminister (Dag): Fått beskjed fra RF at vi ikke trenger å betale for deres tjenester på arrangementet. Det er fikset påmeldingsplakat. Dato for vaffelstand skal diskuteres med vaffelsjef.

Arrangementsansvarlig (Rihab): Det er bekreftet studenter til å holde studentenes tale, og tale fra studieadmin. Invitasjon sendes veldig snart (over helgen).

Lesesalsmajor (Cecilie): Dugnaden på onsdag (3. april) var vellykket, men synd at ingen førsteåringer duket opp. Mye ble gjort.

Emneevalueringsansvarlig (Mari): Emneevalueringer sendes ut snart.

39 V2024 Styrebilde D

Ble tatt.

40 V2024 Eventuelt D

Ingen møte neste uke

FFU-kontoret må ryddes.

41 V2024 Møtekritikk D

Ingen møtekritikk

check-out kl 16:33

Rachel K. Stiansen <3
Referent